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A mai evangélium Jézus születésének történetét írja le. Mindannyiunkban felmerül a kérdés 
életünk során, hogy miért jöttünk a földre? Honnan jöttünk, hová megyünk, és mi értelme 
van az életünknek. 

Az első igazság, amit olvashatunk, hogy Jézust az Isten küldte. Ezt minden emberről elmond-
hatjuk, hiszen mindannyiunkat az Úristen küldött ide a földre. A Mennyei Atya adja nekünk 
az éltető lelket, a küldetést, a meghívást, és ő ad erőt, kitartást, szeretetet feladataink telje-
sítéséhez. 

A második igazság ebben a részben, hogy József igaz ember volt. Az igaz ember betartja a 
törvényt. Felülről kapja az utasítást, istenfélő, határozott, szorgalmas, dolgos. 
József igaz ember volt, a törvény szerint el kellett volna bocsátania a várandós Máriát. Az 
álomból felébredve eltöpreng, és nem cselekszik azonnal. Talán azon gondolkodik, hogy 
történhetett ez, miért pont velem? Csendben elbocsássam? 
De József szerette Máriát, és nem tudott rosszat tenni vele. A felülről jött támogatás segítsé-
gével jó döntést hozott. Hagyta, hogy a szeretet vezérelje, és nem bocsátotta el jegyesét. 

Jézus életét egy szent életű asszony és egy igaz férfi egyengette. Az eredmény nem maradt 
el. Jézus a világtörténelem legnagyobb hatású embere lett. 2000 év múltán is élő az ő alakja 
és tanítása. Jézus szent életű családjának szerepe volt abban, hogy töretlenül tudjon fejlődni, 
és azzá válni, akivé lenni az Atya küldte.  

Fontos, hogy mi is törekedjünk arra, hogy az édesanyák Máriához hasonlóan szentéletűek, az 
édesapák pedig igaz emberek legyenek! Családjaink biztosítsák a gyermekek testi, lelki, 
szellemi fejlődését, hogy azzá válhassanak, akivé lenni mennyei Atyánk küldte őket. Tanítsuk 
meg gyermekeinket az adás, szolgálat, szelídség, jóság, senkit nem bántás, feltétel nélküli 
szeretet erényeire, hogy Isten országának hasznos és boldog tagjai legyenek! Ámen. 
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